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PROCES-VERBAL 
 

Încheiat, astăzi, 13.03.2023 cu ocazia întrunirii în ședința extraordinară, convocată de îndată, a membrilor 

Consiliului Local Mangalia, convocată prin Dispoziția primarului Municipiului Mangalia nr.364 din data de 

10.03.2023. 
 

 La ședință, din numărul total de 19 consilieri în funcție sunt prezenți la începutul ședinței 18 consilieri 

locali, astfel: 
 

1. Ali Leila      – prezent; 
2. Andrei Sorin Daniel    – prezent; 

3. Angelescu Dragoș    – prezent; 
4. Călin Maria     – prezent; 

5. Canea Larisa Elisabeta    – prezent; 
6. Dumitrașcu Laurențiu-Iulian   – prezent 

7. Filip Dumitru    – prezent; 
8. Foleanu Paul Florin    – prezent; 

9. Griguța Nicoleta    – prezent; 

10. Ioniță Dragoș-Marian   – prezent; 

11. Iorguș Zanfir    – prezent; 

12. Luca Lucian      – prezent; 

13. Marinescu Teodor    – prezent; 

14. Menabit Ozghiun     – prezent; 
15. Moldovan Dănuț    – absent; 
16. Stan Linica      – prezent; 

17. Tanasă Neculai     – prezent; 

18. Toma Vasile-Dorel    – prezent; 

19. Zbanț Iulian Dorinel    – prezent. 

 

Această ședință este statutară, cvorumul fiind legal îndeplinit, participând un număr de 18 consilieri locali. 
 

La lucrările ședinței participă: doamna Lionte Alexandra-Magdalena, Secretar General Municipiu, conform 

Dispoziției Primarului Municipiului Mangalia nr.212/14.02.2023 privind modificarea raportului de serviciu al 

doamnei Lionte Alexandra Magdalena, șef serviciu grad II în cadrul Serviciului Juridic și Contencios, prin 

exercitarea cu caracter temporar a funcției publice de conducere temporar vacantă de secretar general al 

municipiului Mangalia. 
Ședința se desfășoară prin mijloace online – platforma online. 
 

Domnul Angelescu Dragoș, președintele desemnat deschide lucrările ședinței. 

 

Se supune la bot proiectul ordinii de zi și se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării cofinanțării pentru proiectul ”EDUCAȚIE PRIN ARTĂ” 

depus pentru finanțare de către Asociația Un Teatru în cadrul Programului Național de Redresare și Reziliență, 

Administratia Fondului Cultural Naţional (AFCN), Apelul 1, Investiția I5, ”Creșterea accesului la cultură în 

zonele defavorizate din punct de vedere cultural". 
Domnul Președinte precizează faptul că este vorba de o axă de finanțare prin P.N.R.R. care se adresează 

asociațiilor și O.N.G.-urilor, ce pot dezvolta în parteneriat cu U.A.T.-urile astfel de proiecte. Acest proiect presupune 

achiziționarea de recuzită pentru teatru pentru Casa de Cultură a Municipiului Mangalia. Cofinanțarea este de 

aproximativ 25.000 lei, restul fiind finanțat prin Programul Național de Redresare și Reziliență. 

Domnul Menabit întreabă ce treabă are Casa de Cultură cu proiectul acesta și dacă s-a citit documentația. 
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Domnul Președinte precizează faptul că prin Centrul Cultural Mangalia, se face parteneriat pentru a 

achiziționa recuzită pentru spectacolele ce se vor ține la Casa de Cultură. 

Domnul Marinescu menționează că domnul președinte nu a citit. 

Domnul Menabit solicită să nu se înțeleagă greșit, pentru că îi place foarte mult acest proiect, dar nu are nicio 

legătură Casa de Cultură cu proiectul acesta. 

Domnul Președinte precizează faptul că este un parteneriat. 

Domnul Menabit menționează faptul că dacă domnul președinte spune de 10 ori, nu înseamnă că este și 

adevărat. Este vorba de un contract între asociația respectivă și Primăria Mangalia, singura sa dezamăgire este că 

nu e o asociație din Mangalia, dar probabil asociațiile din Mangalia sunt foarte dezamăgite și foarte resemnate că 

orice s-a întâmplat, au fost sabotați de către, speră ca aceste proiecte să se ducă la bun sfârșit, dar ce legătură are 

Casa de Cultură cu acest proiect. 

Domnul Președinte precizează faptul că la Casa de Cultură vor fi spectacole. Acest lucru l-a spus, că va fi un 

parteneriat. 

Domnul Marinescu întreabă unde se vor face evenimentele. 

Domnul Președinte precizează faptul că evenimentele vor fi în cadrul Casei de Cultură. 

Domnul Menabit menționează faptul că orice se va achiziționa în cadrul acestui proiect va fi parte din cel 

care a făcut proiectul, adică asociația respectivă, și este foarte bine să se întâmple așa. Noi vom fi cofinanțatori 

pentru că Mangalia beneficiază de aceste evenimente. 

Domnul Președinte intervine cu precizarea că municipiul beneficiază de spectacole și recuzita achiziționată 

prin proiect. 

Domnul Menabit solicită să nu se mai vină și să se plimbe, pentru că se votează ceva pe ceva greșit. 

Se supune la vot și se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării cofinanțării pentru proiectul ”MANGALIA 

CULTURALĂ ACCESIBILĂ TUTUROR” depus pentru finanțare de către Asociația CED Romania Centrul de 

Excelenta prin Diversitate în cadrul Programului Național de Redresare și Reziliență, Administrația Fondului 

Cultural Naţional (AFCN), Apelul 1, Investiția I5, ”Creșterea accesului la cultură în zonele defavorizate din 

punct de vedere cultural", cod apel: PNRR/2022/C11/15 – 1. 
Domnul Președinte precizează că, Asociația CED în parteneriat cu U.A.T. Mangalia, se achiziționează dotări 

pentru persoanele cu dizabilități pentru toate centrele culturale din administrarea U.A.T. Mangalia. 

Domnul Menabit dorește să știe dacă o asociație din Mangalia și se respectă literă cu literă modalitatea de 

aplicare pentru a depune dosarul, vor fi ajutate și cele din Mangalia așa cum sunt ajutate cele străine de Mangalia. 

Domnul Președinte precizează faptul că dacă vin către U.A.T. și solicită ajutorul și sprijinul, cu siguranță. 

Domnul Menabit menționează că a înțeles faptul că nu au știut să scrie proiecte, asociațiile din Mangalia, nu 

au știut să depună, și a mai spus, probabil o dezamăgire din anii precedenți. 

Se supune la vot și se aprobă cu 18 voturi ”pentru”.  
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate revizuit și a cofinanțării 

pentru ”Proiectul de Dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în aria de operare a S.C. RAJA S.A. 

Constanța în perioada 2014 -2020”. 
Domnul Președinte precizează faptul că este vorba de Studiul de Fezabilitate ce a stat la baza proiectului 

implementat prin P.O.I.M., studiu și cofinanțare aprobate de Primăria Mangalia, singura deosebire este că la faza 

aprobării, prețurile au fost în valută, iar acum, în urma revizuirii studiului de fezabilitate conform modificării și 

situațiilor apărute în timpul execuției, se aprobă Studiul de Fezabilitate revizuit și a cofinanțării, suma fiind în lei. 

Domnul Menabit intervine cu mențiunea că s-a mai și mărit suma. 

Domnul Președinte răspunde afirmativ. 

Se supune la vot și se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea semnării actului adițional la Protocolul de Colaborare încheiat 

între U.A.T. Municipiul Mangalia și Compania Națională de Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A. ( 

C.N.A.I.R.) în vederea elaborării Studiului de Fezabilitate pentru obiectivul "VARIANTA OCOLITOARE A 

MUNICIPIULUI MANGALIA". 
Domnul Președinte precizează faptul că de la momentul semnării protocolului cu C.N.A.I.R. S.A., Ministerul 

Transporturilor, și până acum, în urma discuțiilor purtate, pentru că se dorește o variantă ocolitoare ce ar fi ideală 

să ajungă până la punctul de trecere frontieră, se va modifica traseul variantei ocolitoare a Municipiului Mangalia, 

în sensul că nu va mai descărca la Unitatea Militară înainte de podul spre Limanu, și va descărca în dreptul inter-

secției cu DC 9, drumul vechi către Limanu, în DJ 393, este drumul care duce către Negru Vodă. Astfel că, vor fi 

două etape de implementare a acestui proiect, etapa 1 care este deja semnată și proiectată, cea strict de pe raza 

U.A.T. Mangalia, iar în etapa II, conform actului adițional, care se va semna astăzi, va fi cooptat inclusiv U.AT. 
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Limanu pentru a putea fi proiectat traseul variantei ocolitoare ce va duce până în punctul de trecere frontieră și va 

ocoli inclusiv 2 Mai și Vama Veche. 

Se supune la vot și se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
 

Având în vedere că nu mai sunt alte probleme propuse spre a fi supuse dezbaterilor, domnul președinte 

închide lucrările ședinței extraordinare, convocată de îndată din data de 13.03.2023. 
 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ 
ANGELESCU DRAGOȘ 

 

 

Secretar General Municipiu, 

Lionte Alexandra-Magdalena 


